
Referat af bestyrelsesmøde for Park-kvarteret

Onsdag den 6/6-2018.

Til stede var Jess, Thomas, Sandra, Erik og Bende.
Afbud fra Henning og Daniel.

Pkt. 1: Godkendelse af referat fra sidste møde

Referat godkendt uden anmærkninger.

Pkt. 2: Nyt fra formanden

- Formanden ønsker at overdrage sin post som bestyrelsesrepræsentant i Fælleshuset til et bestyrelsesmedlem som sammen med Henning Jølnæs er Park-Kvarterets repræsentanter.
 - Der afholdes 2-3 årlige møder i Fælleshusets bestyrelsesgruppe og det er senest besluttet, at pris på lejen nedsættes til 700,- kr. pr. dag og 1200,- kr. for en hel weekend. Repræsentation i gruppen varetages fremadrettet fra Park-kvarteret af Henning og Erik med Thomas som suppleant.
- Fastsættelse af datoer for møde i arbejdsgrupperne
 - Teknik planlægger møde medio juni.
 - Udegruppen planlægger indkøb til skur, plæneklipper og fastsætter efterfølgende dato for møde.
 - Affald udsender indkaldelse i løbet af juni måned.
- Inkludering af ny indflyttede i arbejdsgrupper. Hvilke tiltag er gjort?
 - Udegruppe v/ Sandra og Affaldsgruppe v/ Thomas og Teknikgruppe v/ Daniel, forestår inkludering af de nye lejere.
- Hjertestarter er nu modtaget. Skal forsikres og el-tilsluttes. Jess vil forhøre sig om der er en elektriker blandt beboerne, som kan påtage sig tilslutningsdelen.

Pkt. 3: Nyt fra bestyrelsesmedlemmerne

Sandra:

Planlægger overdragelsesmøde med gartnerne. Med hensyn til fremtidig vanding af planterne overvejes opsætning af en udvendig vandhane.

Thomas:

Ærgerlig over, at miljøstationen ser forfærdelig ud. Er usikker på om affaldscontainere til papir og bio tømmes. Vil undersøge sagen.

Oprydningsrunder passes ikke optimalt. Der vil blive strammet op.

Det opleves i grupperne, at nogle ikke deltager i møder og opgaver. Sanktioner drøftet.

Erik:

Der er problemer med godkendelse af diverse indkøb. KAB er bagud med bogføringen. Afventer nærmere fra Katja KAB.

Der er bevilliget indkøb af materialer til skur.

Pkt. 4: Sager til drøftelse og beslutning:

Oversigtsskiltene er nu opsat, bestyrelsen håber de har den ønskede virkning.

Det ser ud til, at der er for få cykelstativer. Der vil være en årlig cykeloprydning. Første gang i september måned i år. Nærmere meldes ud på facebook.

Pkt. 5: Opfølgning:

- Hængepartier med KAB – Afventer nærmere fra Daniel på næste møde.
- Lås på affaldstromlerne.
 - Kodelås på affaldstromlerne, er desværre ikke en mulighed. Problemstillingen tages op efter sommer.

Pkt 6: Eventuelt:

Hvad blev der mon af sommerfesten??

Nabohuset ved Robert Jacobsens Vej er nu ved at være færdiganlagt. Gårdlaug er under etablering v/ Katja KAB.

Vejbump kan hvis der fortsat køres hurtigt på området, være en mulighed.

Det er set, at cykler fra nabohusene stilles på vores matrikel, hvilket ikke er i orden.

Pkt 7: Punkter til næste mødes dagsorden

Forberedelse til kommende afdelingsmøde.

Hængepartier med KAB

Opsætning af pullerter!

Status på skur

Status på opsætning af hjertestarter.

Status fra møder i arbejdsgrupperne.

Referent

Bende Bahrt
Sekretær